

SABLIER Balloting Results of "the specified residential properties that will be offered to be sold" According to Information on Sales Arrangements No. 1 for SABLIER issued on 28 September 2020

根據2020年9月28日公布傲寓之銷售安排資料第1號中「將提供出售的指明住宅物業」的抽籤結果

The check-in timeslot 報到時段	The Order of Priority 優先次序	The check-in venue 報到地點
10:00 a.m. - 10:30 a.m. *	00001 - 00096	Room 2001 & 2012, 20/F, Exchange Tower, 33 Wang Chiu Road, Kowloon Bay, Kowloon, Hong Kong 香港九龍九龍灣宏照道 33 號國際交易中心 20 樓 2001 室及 2012 室

* On 2 October 2020, registrants who arrive at 'the check-in venue' beyond "the check-in timeslot" assigned in the balloting results shall not be eligible to participate in the selection of the specified residential properties.

於2020年10月2日，於其"報到時段"以外時間才到達"報到地點"的登記人將不享有選購指明住宅物業的資格。

Notes 備註：

1. The balloting took place on 1 October 2020 and the balloting was performed by computer.

抽籤程序於2020年10月1日進行，抽籤以電腦操作。

2. On 2 October 2020, registrants who have submitted the Registration of Intent in accordance with the Information on Sales Arrangements No. 1 for SABLIER issued on 28 September 2020 shall personally attend "the check-in venue" according to "the check-in timeslot" in the balloting results above. The registrants must bring along their H.K.I.D Card(s) or (as the case may be) Passport(s) and the official receipt for the Registration of Intent. The registrants whose identities have been verified by the Vendor[#] shall be eligible to select the specified residential properties in the order of priority according to the balloting results above.

於2020年10月1日，已根據2020年9月28日公布之傲寓銷售安排資料第1號已遞交購樓意向登記的登記人須按照上述之抽籤結果中所指示的"報到時段"，攜同其香港身份證或(視屬何情況而定)護照及購樓意向登記的正式收據親臨"報到地點"，經賣方確認並核實身份後方可享有根據抽籤結果揀選指明住宅物業的資格。

3. "Vendor" in respect of the Development means each of (i) Urban Renewal Authority (as the legal and beneficial owner of the unit purchased by the Purchaser(s)) and (ii) Chevalier Pacific Limited (as a person engaged by Urban Renewal Authority to co-ordinate and supervise the process of designing, planning, constructing, fitting out, completing and marketing the Development).

就發展項目而言，「賣方」指以下每一人：(i) 市區重建局（即買方所購單位的法律上的擁有人及實益擁有人）；及 (ii) 其士泛亞有限公司(即市區重建局所聘用以統籌和監管有關發展項目的設計、規劃、建造、裝置、完成及銷售的過程的人士)。

Date of Issue (發出日期): 01/10/2020

SABLIER Balloting Results of "the specified residential properties that will be offered to be sold" According to Information on Sales Arrangements No. 1 for SABLIER issued on 28 September 2020

根據2020年9月28日公布傲寓之銷售安排資料第1號中「將提供出售的指明住宅物業」的抽籤結果

抽籤號碼 Ballot Number	登記號碼 Registration Number	抽籤號碼 Ballot Number	登記號碼 Registration Number	抽籤號碼 Ballot Number	登記號碼 Registration Number	抽籤號碼 Ballot Number	登記號碼 Registration Number
00001	SAB1A00079318C	00026	SAB1A00036748H	00051	SAB1A00011198M	00076	SAB1A00075788C
00002	SAB1A00015248M	00027	SAB1A00088228M	00052	SAB1A00016058M	00077	SAB1A00094918C
00003	SAB1A00082618C	00028	SAB1A00073048C	00053	SAB1A00092578C	00078	SAB1A00027168H
00004	SAB1A00064668R	00029	SAB1A00052888M	00054	SAB1A00024758C	00079	SAB1A00030228C
00005	SAB1A00006308H	00030	SAB1A00028248H	00055	SAB1A00077068M	00080	SAB1A00017458R
00006	SAB1A00001538H	00031	SAB1A00059038Z	00056	SAB1A00051768M	00081	SAB1A00065538M
00007	SAB1A00078888M	00032	SAB1A00074088C	00057	SAB1A00019628Z	00082	SAB1A00090648C
00008	SAB1A00060918Z	00033	SAB1A00058058H	00058	SAB1A00087848M	00083	SAB1A00095738C
00009	SAB1A00044068Z	00034	SAB1A00008338H	00059	SAB1A00038598R	00084	SAB1A00009208H
00010	SAB1A00037088R	00035	SAB1A00066678M	00060	SAB1A00035758H	00085	SAB1A00026338C
00011	SAB1A00023098C	00036	SAB1A00072718R	00061	SAB1A00032248H	00086	SAB1A00054728C
00012	SAB1A00089198C	00037	SAB1A00041288C	00062	SAB1A00010538H	00087	SAB1A00063558R
00013	SAB1A00056958C	00038	SAB1A00070168M	00063	SAB1A00080278C	00088	SAB1A00084808M
00014	SAB1A00055138C	00039	SAB1A00018828R	00064	SAB1A00068358M	00089	SAB1A00076328C
00015	SAB1A00025668C	00040	SAB1A00096008C	00065	SAB1A00005508R	00090	SAB1A00071718R
00016	SAB1A00085778H	00041	SAB1A00007198H	00066	SAB1A00003198H	00091	SAB1A00086848H
00017	SAB1A00091778C	00042	SAB1A00049618C	00067	SAB1A00039858R	00092	SAB1A00048958M
00018	SAB1A00034318C	00043	SAB1A00093738C	00068	SAB1A00050188C	00093	SAB1A00057678H
00019	SAB1A00012128M	00044	SAB1A00004968R	00069	SAB1A00053298C	00094	SAB1A00046638M
00020	SAB1A00067818M	00045	SAB1A00013158C	00070	SAB1A00021178C	00095	SAB1A00002778H
00021	SAB1A00020448Z	00046	SAB1A00022938C	00071	SAB1A00061278Z	00096	SAB1A00069658M
00022	SAB1A00029608C	00047	SAB1A00047158M	00072	SAB1A00043518Z		
00023	SAB1A00031298H	00048	SAB1A00083238M	00073	SAB1A00033808C		
00024	SAB1A00045488M	00049	SAB1A00062858Z	00074	SAB1A00014258C		
00025	SAB1A00040058R	00050	SAB1A00081568C	00075	SAB1A00042068C		